
Datum: 21-10-2022 
Locatie: De Klok 

Aanwezig: Yannick Bolder, Vincent Janssen, Dimitri Gaarenstroom, Gerard Joosten, Betsy Joosten, 
Ria Bouwens, Bram Peters, Jos Aarntzen, Walter Theunissen, Floor Walravens, Maartje Bekker, Nicky 
Kuster, Evy van Weijenberg, Laurie Brom, Meike Janssen, Lisa v.d. Brink, Else Brom, Anne Milder, 
Manon Botterblom, Hilde van Meerendonk, Ignas Ubbink, Henk de Beijer, Wilma Rikken, Geert 
Jansen, Kim Jansen, Britt Janssen, Ise van Bolderen, Nienke Witjes, Tara van Alst, Tessa Wallenburg, 
Robbert Bakker, Lianne van Ampting, Chris van Bostelen, Ruth Plitscher  

 

Afgemeld: Milou Rikken, Timo van Schaijk, Ron Dijkman, Anthoinet van den Heuij, Sigrid van Schaijk, 
Annelie Meeuwsen, Harry Rensen. 

 

1.  Opening: 

2.  Vaststelling agenda 

3.  Rondvraag 
Betsy stelt een vraag over de trainingstijd voor de dinsdagavondrecreanten: Men zou 
graag zien dat de training vroeger op de avond zou kunnen, i.p.v. om 21:00 uur. 
Probleem is dat Dynamic Tennis dan twee velden heeft. Betsy geeft aan dat het 
regelmatig voorkomt dat zij maar 1 veld benutten. 
Het bestuur geeft aan dit onderwerp (opnieuw) mee te nemen naar het 
gebruikersoverleg.  
 
Geert geeft als tip om oudleden te benaderen om te herintreden.  
Ignas: doet het voorstel om een sponsorcommissie op te richten.  
Geert haakt hierop om alert te zijn dat we goed zichtbaarheid blijven in de 
kersenfeestapp. 
 

4.  Mededelingen en ingekomen stukken 
We hebben een verzoek ontvangen van Eerste Hulp Vereniging Gannita Gendt. Ze 
zoeken mensen die EHBO-er willen worden om te ondersteunen bij evenementen.  
Het bestuur vraagt of er leden zijn van Tweestroom die de cursus willen volgen. Maartje 
geeft aan dit te willen doen.   
We zullen ook nog een oproep in de nieuwsmail vermelden. 
 

5.  Notulen vorige jaarvergadering 01-10-2021  

Ria Bouwens stond niet als aanwezig vermeld, maar was dit wel.  
Verder zijn er geen op- of aanmerkingen m.b.t. de notulen en worden hierbij definitief 
vastgesteld door de ALV.  
 

6.   Jaarverslag 



Het jaarverslag over het seizoen 2021/2022 is te vinden op 
www.tweestroom.nl/media/documenten  
 
Chris geeft nog een toelichting op de TC: 
Meiden C is inmiddels gegroeid naar 21 leden. Er is ondersteuning nodig bij de 
training. Er is op dit moment vooral noodzaak voor een coach voor MC2.  
Verder geen op- of aanmerkingen: Het jaarverslag is hierbij vastgesteld 
 

7.   Financieel verslag penningmeester  
 
De penningmeester presenteert het financieel jaarverslag over het seizoen 2021-2022. 
De exacte opbrengst van het Kersenfeest is nog niet bekend en is daarom nog niet 
verwerkt in het jaarverslag.  
De opbrengst van het Beachterras XXL is wel bekend en verwerkt in het jaarverslag.    
 

8.   Bevindingen kascontrolecommissie 

Dimitri doet namens de kascontrolecommissie het woord: 

De kascontrolecommissie heeft de boeken over het seizoen 2021-2022 gecontroleerd 
en komt tot de conclusie dat de boeken en jaarcijfers een reeel beeld geven van de 
diverse inkomsten en uitgaven van sportvereniging Tweestroom. 

Wij willen als aandachtspunten het volgende meegeven aan het bestuur: 

1. De contante kasstromen beoordelen op proces en daar waar nodig/wenselijk de 
processen aanpassen. 

2. Het opgebouwde vermogen van de vereniging in goed evenwicht houden met 
de begroting. 

3. Gelijk aan voorgaande jaren, alert zijn en blijven op de vergoedingen aan 
vrijwilligers en de mogelijke risicoś goed blijven beoordelen. 

De kascontrolecommissie spreekt haar waardering uit voor het werk dat de 
penningmeester heeft verricht samen met de financiele commissie en stelt de ALV voor 
het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde financiele beleid seizoen 2021-
2022. 
 

9.   Decharge Bestuur 
De ALV verleent décharge aan het bestuur. 

 

10. Vaststellen van de begroting 

Robbert presenteert de begroting voor het seizoen 2022-2023. 
Deze wordt aangenomen door de ALV.  

 



11. Contributie vaststelling 
Het voorstel om de contributie met € 1,- per kwartaal te verhogen wordt geaccepteerd 
door de ALV. 

 

12. Verkiezing van bestuur en kascontrolecommissie 

Voordat we naar de bestuursverkiezingen gaan bedankt Lianne Jos voor zijn 
adviseursrol richting het bestuur.  

 

De volgende bestuursleden zijn aftredend en niet herkiesbaar:  

- Lianne van Ampting (Vice-voorzitter) 
- Robbert Bakker (Penningmeester)  
- Anthoinet vd Heuij (algemeen bestuurslid) 

 

Tessa bedankt de aftredende bestuursleden 

 

Aftredend en herkiesbaar is 

- Milou Rikken (wedstrijdsecretariaat) 
 

De volgende leden hebben zich verkiesbaar gesteld voor het bestuur: 

- Maartje Bekker (algemeen bestuurslid) 
- Evy Weijenberg (algemeen bestuurslid) 
- Meike Janssen (algemeen bestuurslid) 
- Dimitri Gaarenstroom (penningmeester) 
- Sigrid V Schaijk (algemeen bestuurslid) 

 
Alle bestuursleden worden door de ALV gekozen/herkozen.  
 
Het nieuwe bestuur vraagt assistentie bij het organiseren van de oliebollenactie.  
Hilde van de Meerendonk geeft aan mee te willen helpen.  

 

Vaststellen Kascontrolecommissie 2022-2023:  
- Walter Theunissen 
- Hilde Wissing 
- Ignas Ubbink (reserve)  

 
 

 


